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ZÁPIS Z OSMÉHO ZASEDÁNÍ KOMISE KULTURY A VZDĚLÁVÁNÍ  

Rady městské části Praha 17 konaného dne 10. 10. 2016 

 v MŠ PASTELKA, Španielova 27/1316, 163 00 Praha 6 – Řepy. 

 

Přítomni: MUDr. Antoine Katra 

Mgr. Jitka Synková 

JUDr. Kateřina Kaljkovičová 

Tomáš Finger 

RNDr. František Kopecký 

Ing. Olga Ryšavá 

Omluveni: Daniel Mencl  

 (Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise Mgr. N. Zemanové) 

Jako hosté: ředitelka MŠ PASTELKA, paní Pavlína Medvedíková 

Program: 

1. Představení vývoje mateřské školy PASTELKA 

2. Diskuse  

3. Projednání dalšího plánu práce Komise kultury a vzdělávání 

 

Průběh jednání: 

 

MUDr. Antoine Katra přivítal přítomné, představil novou ředitelku paní Pavlínu 

Medvedíkovou a požádal ji o krátký popis současného stavu a přestavení záměrů. 

Paní Medvedíková byla jmenována do funkce ředitelky ke dni 15. 8. 2016. Seznámila členy 

komise se svou pracovní historií a důvody proč se rozhodla vstoupit do konkursu na pozici 

ředitelky této mateřské školy. 

MŠ Pastelka má čtyři třídy, ve kterých jsou děti věkově smíšené. Důraz je kladen na vytvoření 

stabilního sociálního prostředí, kterým děti procházejí celou dobu své docházky se stejnými 

učitelkami a jen malými změnami v kolektivu třídy (odcházejí předškolní děti, přicházejí tříleté 

děti). Paní ředitelka by ráda snížila počty dětí ve třídě, aby bylo možné dostát v práci programu, 

který škola naplňuje. 

Diskuse: 

Katra – jak je náročná práce s věkově smíšenou skupinou  

Medvedíková - samozřejmě je náročnější zejména pro učitelky, které pracují s dětmi 

společně, ve skupinách podle věku i individuálně, což předpokládá rozsáhlejší přípravu i 

realizaci. 

Synková – jako zřizovatel nedoporučujeme snižování počtů dětí ve třídách. Investovali jsme 

značné finanční prostředky do úprav škol, aby mohly být kapacity navýšeny a všechny děti 

měly možnost do mateřských škol docházet. Uvědomujeme si vysokou náročnost práce 

učitelek, ale musíme myslet na potřeby občanů Řep. 

Kopecký – oceňuji, že model, který realizujete je vlastně doplněním toho, s čím se děti 

v dnešních často nefunkčních nemají možnost seznámit např. vzájemná pomoc mezi různě 

starými dětmi. 

Finger – tento typ je jen ve vaší mateřské škole? 

Synková – ne, ještě MŠ Socháňova má v jednom objektu třídy věkově smíšené, aby měli 

rodiče možnost volby. 

Ryšavá – v dnešní době je problém najít místo v mateřské škole. Znám rodiče, kteří dojíždějí 

daleko. V Řepích se tedy děti do školky dostanou. 

Finger – jaká je personální situace, máte dostatek učitelek? 
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Medvedíková – stejně jako kolektivy dětí je i kolektiv zaměstnanců stabilní. Ke změnám 

dochází většinou z důvodu odchodu do důchodu nebo zdravotních. V tomto roce nastoupily 

dvě mladé učitelky a jsou opravdu výborné. 

Synková – ale personální problémy na školách narůstají. Je například nedostatek asistentů 

pedagoga. To pociťují třeba v MŠ Laudova, kde mají speciální třídy i tam kde integrují děti. 

Medvedíková – připravujeme žádost o dotaci v programu Šablony, kde chceme využít 

možnost mít asistenta školy, což by velmi pomohlo v mnoha organizačních momentech. 

Katra – ano problémy jsou, ale škola by měla doplňovat ne nahrazovat rodinu. Je také dobré 

najít v současné situaci to lepší – počty dětí jsou vysoké, ale je tu velká podpora obce. 

Medvedíková – s rodiči spolupracujeme, máme velmi aktivní Klub rodičů, jsme zapojeni v 

celorepublikové akci Čteme dětem. 

Finger – jaký máte pohled na inkluzi? 

Medvedíková – máme zde dítě s cukrovkou, ADHD a učíme se jak připravit i zajistit 

podpůrná opatření podle potřeb dětí. 

Ryšavá – používáte v práci s dětmi tablety, počítače? 

Medvedíková – snažíme se připravit pro děti tak zajímavý program, aby jim technické tyto 

pomůcky nechyběly. Máme jednu pomůcku Magic box pro práci s celou skupinou, kde je 

možná příprava zajímavých výukových i relaxačních činností jako doplnění aktivit. 

Finger – je něco, v čem by vám komise mohla pomoci? 

Medvedíková – máme asi vše, kuchyně je krásná po letní rekonstrukci, doplnili jsme vybavení 

zahrady ( mlhoviště, prvky na zahradě). 

Kaljkovičová – jaké jsou náklady na dítě pro rodiče? 

Medvedíková – měsíční platby jsou školné letos 700,- Kč, stravné dle docházky okolo  

800,- Kč a ještě přispívají rodiče 200,- Kč do Klubu rodičů, ze kterého jsou pak hrazeny akce 

pro děti – např. divadla a doplněny např. hračky dárkem pod stromeček. 

Ryšavá – dostáváte i sponzorské dary? 

Medvedíková – ano, většinou z řad rodičů. 

Finger – staví se tu bazén, budete ho využívat? 

Medvedíková – plavání organizujeme pro děti, které se již dokážou samy převléknout a 

reagovat na pokyny. Dojíždíme do Tuchlovic, ve druhém pololetí máme předjednaný hotel 

Pyramida. Kdybychom nemuseli dojíždět, byla by to velká úspora času a pro rodiče financí. 

Po diskusi následovala prohlídka tříd a varny MŠ Pastelka. 

MUDr. A. Katra poděkoval ředitelce za přijetí, aktuální informace a prohlídku školy. 

Další setkání bude ještě do konce roku 2016 a komise se bude věnovat KC Průhon a 

Kulturáčku na Bílé hoře. Poděkoval přítomným za účast, rozloučil se a ukončil zasedání. 

 

 

V Praze dne: 11. 10. 2016 

Zapsala: Mgr. N. Zemanová Schválil: MUDr. A. Katra 

 

 

Ověřil: Tomáš Finger 


